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KOLIKA JE UOPĆE KOLIČINA DRVENE 
MASE KOJA POTJEČE OD ALEPSKOG 

BORA U PŠ MARJAN? 





Koliko je ugovoreno s MATIMA PROJEKT-om u 
odnosu na ukupnu postojeću drvenu masu u 
PŠ MARJAN?

ugovorena okvirna 
količina drvene mase 15.000 m3

= 76,4%
srednja vrijednost 40-

godišnjeg razdoblja 19.636 m3



TKO JE I KADA ODREDIO DA ĆE SE 
OD 4 STABLA ALEPSKOG BORA 

3 STABLA UKLONITI U PŠ MARJAN?

U Operativno-dinamičkom planu (OPD) je 
navedeno uklanjanje, cit., oko 30%, a sada je 

ugovoreno  da će se ukloniti više od ¾ odnosno 
više od 76% ukupne drvene mase PŠ Marjan?



Koliki je do sada logistički trošak Grada 
Splita u provođenju Operativno-
dinamičkog plana?

Zašto se za zaključenje Ugovora za novih 
10.000 m3 na iznos 5.200.000 kn ne traži 
prethodno odobrenje ovog GV-a obzirom 
da je iznos veći od 1.000.000 kn?


